
 
 
 
Protokoll fört vid 139:e ordinarie styrelsemötet för Aneby Näringsliv Ekonomisk Förening  
Torsdagen den 6 mars kl. 17.00-18.30. 
Plats: Näringslivsföreningens kontor  
Närvarande: Marco Fjordmark, Kristofer Hansen, Daniel Berlin, Åsa Karlsson, Carina Nohrs 
Via teams: Josefin Björlingson 
 
§ 1 Mötet öppnas av ordförande Josefin Björlingson 
 
§ 2 Till justerare valdes Åsa Karlsson 
 
§ 3 Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna 

 
§ 4 Ekonomi: 2024, positivt resultat på 67,912 kr. Daniel berättar att årsredovisningen är klar, 

verksamhetsberättelse likaså. Årsstämma satt till den 10 april, kl. 18:30-20:00 i föreningens lokaler. 
Kallelse skickas ut från ordförande via Carina inom kort.  

 
§ 5 Genomförda aktiviteter sedan sist: Företagsfrukost den 27/2, föredrag av Peter Billfeldt om vikten och 

betydelsen av registrering av företagsnamn och företagslogga, EU-check, förmånliga möjligheter för 
företag att säkra upp sitt varumärke. 
Årets företagare utses av Företagarna ekonomisk förening tillsammans med Aneby näringslivsförening 
årligen. Länk till årets nominering är utlagd på ANLs webb och kommer även att läggas ut på 
kommunens hemsida. Facebook inlägg kommer att göras för att uppmärksamma att 
nomineringsprocessen är igång. David Hansen, Företagarna kommer att bjudas in på kommande 
styrelsemöte i maj för att utse året vinnare.  

 
§ 6 Revidering av Aneby kommuns näringslivsstrategi. Styrelsen tar del av revideringen av Aneby 

kommuns näringslivsstrategi och förmedlar att den är väl genomtänkt och ställer sig mycket positiva 
till strategin. Den indentifierar det som är viktigt för näringslivet och vilka insatser som behövs göras. 
Medskick att prioritera kommunikation i insatsområdena.  

 
§ 7 Lokalfrågor (offerter på städ, TV, stolar). Styrelsen beslutar att godkänna Pixans städs offert för 

städning av lokalen på Köpmansgatan, Carina meddelar Magnus på Pixans.  
Samsung TV inköpt och uppmonterad i stora rummet. Bidrar till att vi kan använda det rummet för 
sammankomster och föreläsningar vilket medför plats för fler åhörare. 10 st extra stolar inköpta. 

 
§ 8  Anebydagen: 24 maj. Inbjudningar utskickade. 10-tal anmälningar redan. Carina bokar aktörer och 

sammanställer programmet. Kulturskolan underhåller på scenen under dagen. Lions, LRF, 
Räddningstjänsten deltar. Fortsättning följer att fylla programmet. Polistillstånd klart. Carina frågar 
nya ägaren på Byn om ev öltält på torget under kvällen. 

 
§ 9 Rapport köpmännen: vissa handlare tycker läget är okej medans vissa har det tuffare.  
 
§ 10   Rapport Science Park, se bifogad rapport.  
 
§ 11 Rapport kommunen: Aneby näringslivsråd startades upp 5/3. Ett 10-tal företag från olika branscher 

sitter med i rådet tillsammans med kommunens presidium, kommundirektör och näringslivsansvarig. 
Ett positivt möte som skapar ett bra forum att ha dialog om Anebys näringslivsutveckling och 
företagsklimat har skapats. Rådet kommer träffas 4 ggr/år. ANL medverkar i rådet via Marco och 
Kristofer och kommer ta med föreningens medlemmar intressefrågor till rådet.  
Revideringen av Aneby kommuns näringslivsstrategi pågår och kommer beslutas i 



kommunfullmäktige under våren. Därefter kommer en handlingsplan tillhörande strategin att 
upprättas.  

 
§ 12 Medlemsfrågor – Vilka önskemål/frågeställningar har inkommit från medlemshåll?  
 Den nya styrelsen kommer att ta sig an medlemfrågorna efter kommande årsstämma.  
 
§ 13 Övriga frågor 

Styrelseplatser för 2025: Lasse Fälth i valberedningen meddelar att läget är under kontroll och  
att det finns kandidater till styrelsen samt ny ordförande då Josefin kommer avgå, samt Daniel Berlin 
som kassör och Beata och Carina kommer inte fortsätta som styrelsemedlemmar. Carina fortsätter som 
sekreterare i styrelsen efter årsstämman.  

 
§ 14 Nästa möte: Årsstämma den 10 april, kl. 18:30.  
  
 
 
 
 
 
…………………………………….   ………………………………….. 
Justerare      Ordförande 
Åsa Karlsson     Josefin Björlingson 
 
 
 


